
 

 

 

 

 
 

U S N E S E N Í 
1.  J E D N Á N Í  

VÝBORU PRO ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ ZMČ PRAHY 13 
 

ze dne 12. 3. 2024 
 

Přítomni:  
Předsedkyně:   pí. Ludmila Tichá  
Místopředseda: Ing. Vojtěch Provazník - omluven 
Tajemnice:   Mgr. Jana Gilíková 
Členové: Ing. Lenka Pachmanová, Zuzana Krahulcová, Mgr. Jana Horká, Barbora 

Bero, Dis, Mgr. Tomáš Mudra - nepřítomen 
 
 
Program jednání: 
 

1) Přivítání 

2) Schválení programu 

3) Informace o postupu prací ve správě veřejné zeleně 

4) Informace o postupu investičních akcí 

5) Různé 

 

1) Přivítání 

Předsedkyně výboru přivítala přítomné členy výboru. 

2) Schválení programu  
K předloženému programu nebyly vzneseny žádné připomínky. 

USNESENÍ Č. 1: 
Výbor souhlasí s navrženým programem.     pro:7 proti:0 zdržel se:0 

3) Informace o postupu prací ve správě veřejné zeleně 



Vedoucí odboru paní Mgr. Jana Gilíková informovala o postupu prací ve veřejné zeleni v daném 
období včetně podrobného seznámeni s rozsahem kácení v plochách veřejné zeleně a hlavními důvody 
kácení.  
USNESENÍ Č. 2: 
Výbor bere informaci na vědomí      pro:7 proti:0 zdržel se:0 
 

4) Informace o postupu investičních akcí 

Vedoucí odboru paní Mgr. Jana Gilíková členy výboru informovala o postupu investičních akcí:  
Firmou 4soft s. r. o. byly zahájeny jarní práce na dobudování 3. etapy rozšíření skateparku Mohylová.  
Z další dotace z Klimatického plánu pro rok 2023 a 2024 bude pokračováno ve vybudování nového DH 
v Dalejském parku. Bude také pokračováno v obnově a sadových úpravách na DH Lýskova.  Současně 
bylo požádáno v rámci dotačního programu HMP o dotaci na pokračování revitalizace vnitrobloku 
Mezi Školami, Nušlova. 
USNESENÍ Č. 3: 
Výbor bere informaci na vědomí      pro:7 proti:0 zdržel se:0 
 

5) Různé   

Vedoucí odboru paní Mgr. Jana Gilíková členy výboru informovala o žádosti obyvatelky naší městské 
části na řešení problému s holuby a s vybudováním městského holubníku po vzoru HMP, kdy byl 
firmou Lesy hl. m. Prahy vybudován a je i provozován holubník v půdní vestavbě domu na 
Mariánském náměstí. 
USNESENÍ Č. 4: 
Výbor nesouhlasí s tímto návrhem z důvodu finanční náročnosti a hlavně z důvodu nerentabilnosti 
tohoto záměru, kdy část obyvatel holubi krmí a tím přispívá k jejich koncentraci 

pro:7 proti:0 zdržel se:0 
 
 
 
Podpis předsedkyně výboru  - paní Ludmila Tichá 


